
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. maj 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 443

I ministerens debatindlæg ”Dansk enegang om bagatelgrænser for Kina-pakker er ikke

vejen frem” fra den 29. marts 2019 fremgår det, at det ville blive for dyrt for PostNord,

hvis momsbagatelgrænsen fjernes nu, bl.a. fordi Post Nord skulle investere i helt nye it-

systemer. Kan ministeren bekræfte, at Post Nord som følge af regeringens finanslovsafta-

le med Dansk Folkeparti alligevel vil blive nødt til at implementere disse systemer nu, hvis

det lykkes at lave en aftale med Wish om at betale moms frivilligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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